1. 本主日 (3月5日) 是聖餐主日。請弟兄姐妹們預備心,藉 著守聖餐來記念主。

This Sunday (3/5) is Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing the Communion.

2. 本週二(3月7日)晚上7點將有長執同工會,請長執同工預備參加。

There will be an Elder and Deacon Board meeting this Tuesday (3/7), at 7:00pm. Elders and deacons, please prepare to attend the meeting.

- 3. 夏令節省日光時間從下星期日3月12日凌晨2點開始。請於下星期六3月11日臨睡前將時鐘撥快一小時。
- Daylight Saving time will begin next Sunday, March 12, at 2 am. Please remember to set your clock 1 hour ahead before going to bed on Saturday, March 11.
- 4. 教會的禱告會是每週三晚上 8:00-9:00, 在 Zoom 上進行。 歡迎大家參加。
- There is a church prayer meeting every Wednesday, 8:00-9:00pm, on Zoom. Everyone is welcome to join the prayer meeting.

5. "基督工人美東訓練中心" 2023年三月門徒與同工訓練營將要開始,宣教組邀請馬利蘭福音教會有感動的弟兄姊妹們參加,並與何牧師和關潤明弟兄聯繫。點擊鏈接報名表
The disciples and co-workers training camp from "Christian Witness Fellowship" will soon start in March, 2023. The Mission Committee invites brothers and sisters from MGC to participate and to contact pastor He and brother Eddie Kuan, if moved.
Click here to Registration Form

2023年三月美東門徒與同工訓練營門徒培訓 主耶穌頒佈教會大使命



黃力夫 長老

目的: 幫助弟兄姐妹不僅在主裏有長進,也能在教會或查 經班有效的服事主,帶著宣教士的心志在各地見證主。

課程:

事奉裝備: 敬拜、服事之道、美好團契生活

聖經裝備:同工事奉、大使命的教導

靈命裝備: 遇見主

門徒道路等:靈修、禱告、傳福音、勝過試探,以基督

為主、明白神旨意等

講員: 李德華牧師, 黃力夫長老



李德華 牧師

时间: 3月 16 日晚入住至 19 日下午 3:30pm

地点:基督工人美東訓練中心

5500 Lawrence St.

Gibson, NC, 28343

網站: https://cwfnc.net



掃描此處在線報名

費用:自由奉獻 聯系人:惠英師母

電話: 765-400-8636

電郵: TraininginEC@gmail.com

6. 連續8週的幸福小組5.0福音聚會已經開始。聚會時間是:

蒙恩號幸福列車--週六上午8:00-9:00

平安號幸福列車--週六上午8:00-9:00

和平號幸福列車--週六上午8:00-9:00

喜樂號幸福列車--週日下午3:30-4:30

佳音號幸福列車--週日下午3:30-4:30

歡迎大家邀請福音朋友們來參加。

Happiness Group 5.0 evangelism meetings have begun and will continue for 8 consecutive weeks. Meeting time is:

Grace/Blessing Happiness Train -- Saturday 8:00-9:00am

Peace Happiness Train -- Saturday 8:00-9:00am

Harmony Happiness Train -- Saturday 8:00-9:00am

Joy Happiness Train -- Sunday 3:30-4:30pm

Good News Happiness Train -- Sunday 3:30-4:30pm

You are welcome to invite friends to join the meeting.

嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車 5.0 要出發囉!

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

週六聚會是從2月25日至4月15日,美東時間週六上午8:00-9:00 3月18日開始美東時間週六上午9:00-10:00

(中國時間週六晚上9:00-10:00)

*蒙恩號列車 Zoom 連結: https://us02web.zoom.us/j/81818442671

*平安號列車 Zoom 連結: https://us02web.zoom.us/j/82609547033

*和平號列車 Zoom 連結: https://us02web.zoom.us/j/82634047409

週日聚會是從2月26日至4月16日,美東時間主日下午3:30-4:30

*喜樂號列車 Zoom 連結: https://us02web.zoom.us/j/82634047409

*佳音號列車 Zoom 連結: https://us02web.zoom.us/j/82609547033

歡迎提早五分鐘登入等候室,主人會依序邀請您進入會場,期待同行

*** 您可以根據自己合適的時間選擇乘搭列車 ***

馬利蘭福音教會 http://MarylandGospelChurch.org/ 聯絡幸福列車長: Happiness @MarylandGospelChurch.org 電話: (240) 292-9245





7. 本週 "2-1-1讀經計劃":本週五查考創世記第九課。本週 背誦經文是馬太福音24:45 "誰是忠心有見識的僕人,為主人 所派,管理家裡的人,按時分糧給他們呢?"每日閱讀經文 是創世記15-18章。歡迎大家參加每日的靈修聚會(週一到週 五上午7:30-8:30),或在教會的網站收聽聚會錄音。

點擊鏈接晨更靈修分享

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study Genesis Lesson 9 on Friday. This week's Bible memory verse is Matthew 24:45 "Who then is the faithful and wise servant, whom the master has put in charge of the servants in his household to give them their food at the proper time?" Daily Bible reading: Genesis 15-18. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website.

Click here to Morning Devotion

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: <u>點擊鏈接奉獻 Click here to Offer</u> 指示 Instructions: 點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions

截至2023年1月奉獻數字 Offerings as of January 2023

2023	收到奉獻 Offerings Received		預算奉獻 Budgeted Offerings		差額 Balanace	
一月 January	\$ 10,853.00		\$ 20,661.00		\$ (9,808.00)	
二月 February						
三月 March						
第一季 Quarter-1		\$ 10,853.00		\$ 20,661.00		\$ (9,808.00)
總差額 Total Balance		\$ 10,853.00		\$ 20,661.00		\$ (9,808.00)

團契小組 Fellowship:

點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page 點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule

實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person Worship Guideline